
 
 

Sodelovanje med Zvezo kmetic Slovenije in Društvom podeželskih 

žensk Bučka se uspešno nadaljuje, kar dokazuje letošnje srečanje 

Možnosti podeželja in razstava oblačil Obleka vseh vetrov. Morda 

nekoliko nenavaden naslov, ampak potrudile smo se in zbrale oblačila 

iz različnih krajev Slovenije. Vemo, da je oblačil še veliko, a z manjšo 

razstavo smo želele opozoriti, da skrbno čuvajmo še ohranjeno, saj 

tudi oblačila izražajo našo prehojeno pot.  

Na srečanju Možnosti podeželja smo želele spregovoriti o položaju na 

podeželju, predvsem pa novih možnostih in novih izzivih. Večer je z 

nami preživel g. Tone Horvat, direktor zavoda Grm Novo mesto- 

centra biotehnike in turizma. V prvem delu nam je prikazal nekaj 

značilnosti našega podeželja, nas opozoril na nevarnosti in nesmiselna 

početja. V drugem delu pa smo predavatelju zastavljali vprašanja in 

se pogovarjali o temi. Skupaj smo ugotovili, da je naša Slovenija sicer 

res majhna, a ima čudovite kotičke, katerih se nikakor nebi smeli 

sramovati in jih skrivati. Morali bi izkoristiti prav to stran- majhnost 

in lepoto. Seveda je  za uspešno promoviranje gotovo potreben 

premišljeno delo. Potrebno je sodelovanje, kar je za nas Slovence 

pogosto hud problem, a povezovanje je zelo nujno, če bi se želeli vsaj 

malo zoperstaviti globalizaciji, ki nas »napada« od vsepovsod. Nam bo 

uspelo ohraniti podeželje še naprej lepo, a hkrati omogočiti, da 

ljudje, ki na podeželju živijo, najdejo tu tudi zaposlitev. Ni dobro, da 

podeželje postaja spalno naselje. S tem marsikaj izgublja. Udeleženci 

smo bili precej enotnega mnenja, da moramo spregovoriti o vseh 

problemih in jih seveda poskušati najti možnosti, da ohranimo 

vrednote podeželja. 

           Irena Ule 



 
Možnosti podeželja: Z zanimanjem smo prisluhnili predavatelju 

 

OBLEKE VSEH VETROV –nekaj utrinkov iz razstave 

 



 

 
 



 
 



 
 



 


